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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2019/20:1324 Energimyndighetens hantering av ansökningar

Statens energimyndighet avsatte under 2019 medel för att finansiera 
planeringsbidrag till EU-program och EU-projekt.

Så sent som i december 2019 uppmanades ansökande forskare, innovatörer och 
entreprenörer att komplettera sina ansökningar med följande:

- beskrivningar av vad EU-projektet handlar om, på ett sätt så att även den som 
inte är specialist förstår 

- mål och energirelevans 

- vad projektet ska leda till 

- huruvida projektet är en teknisk lösning eller ett koncept

- på vilket sätt lösningen bidrar till att ställa om till och långsiktigt utveckla ett 
uthålligt energisystem.

I januari 2020 avslogs de kompletterande ansökningarna med motiveringen att 
pengarna hade tagit slut, något som borde varit känt redan i december när 
kompletteringarna begärdes. Det är direkt oansvarigt att belasta entreprenörer 
med extra administrativa uppgifter, särskilt när beslutet är känt på förhand. I 
dessa tider, när många entreprenörer och bolag har likviditetsproblem och 
tvingas säga upp anställda som en konsekvens av coronakrisen, är det än mer 
angeläget att myndigheternas rutiner för stöd fungerar väl. 

Därför vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att Statens energimyndighet ska 
förbättra sina rutiner? 

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-08
Besvaras senast
2020-05-20 kl. 12.00
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………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


